
 

 

Zolang ik mij kan herinneren heeft fotografie mij geïnteresseerd. 
Tot 2005 ben ik analoog in de weer geweest. 
Helaas ontbrak het mij toen aan tijd het volledig te ontwikkelen. 
Maar toch de interesse bleef. 
Begin deze eeuw is de digitale vorm van fotografie losgebarsten en voor een ieder toegankelijk geworden. 
Dat is echt genieten geblazen. Direct resultaat en afgezien de hardware zeer prijsvriendelijk. 
De AFV de Veluwe heeft mij nu de mogelijkheid gegeven Portretfotografie te oefenen. 
Dat is erg nodig en ik moet zeggen heel plezierig. 
Doeke Staal 


